
Kedves Barátaim, 
 
Patay Péter gondolatai a mellékletben. Mindenkit biztatok, hogy még e héten, 
mielőbb, de legkésőbb csütörtök délután küldje el gondolatait a közgyűléssel és a 
2021-es, esetleg már a 2022-es évvel kapcsolatban is. 
 
Rögtön reagálnák is, de természetesen majd Ti is fejtsétek ki minderről 
gondolataitokat. :) 
 

1. Köszönjük a felhívást, igen, erre én is fel akartam hívni a figyelmet. 
2. A Via Mariae elsők között csatlakozott 2020. november 11-én egyhetes 

előzetes egyeztetés után. Lásd alább bemásolva Ricsi levelét erről. Imre 
külön megköszönte. Amivel adósok maradtunk, azok a konkrét 
rendezvények, de Imrének akkor jeleztük, hogy legkésőbb ezen a 
közgyűlésen fogunk ezekről egyeztetni. 

3. Nagy köszönet a konkrét tervekért! Adja Isten, hogy mindet sikerüljön is 
megvalósítani az idei évben. Jelen helyzetben a tömegrendezvényeket tiltó 
korlátozások feloldását az óvatos becslések alapján csak őszt mondanak, a 
kicsit optimistábbak nyarat emlegetnek, a legoptimistább változatok szerint 
már a tavasz folyamán megtörténik mindez... Én kora nyárnál előbb nem 
számítanák erre, akkor is inkább csak a kisebb, 100 alatti létszámig 
gondolom. de nekünk már ez is jó lehet zarándoklás szervezés 
szempontból. 

4. Hatalmas ötlet! Hogy miért nem gondoltunk erre előbb... Viszont 
szervezésre felelős kell, és egész napos szolgálatot biztosító önkéntes 
beosztás, ill. önkéntesek is kellenek ide, mégha esetleg váltják is majd 
egymást. Ezt meg kell szervezni. Aktuális szórólapokat is kellene nyomtatni 
vagy inkább egy kisfüzetet a legfontosabb dolgokkal. Lehetnek Via Mariaes 
Mária utas emléktárgyak, pólók, ill. kiadványok is árusításra (részben saját, 
részben MUTKE dolgokat gondolnák). Erre is felelős kell majd. :)  Én 
dekorációnak fel tudom ajánlani a nálam összegyűlt Mária utas dolgokat 
(gondolom Ricsi Te is), valamint kiegészítésként a Kaszap Istvánról szóló 5 
részes roll-up kiállítást is (kétnyelvű HU-SK). 

5. Google naptárunk van már vagy két éve, főleg Ricsi kezeli, de akkor össze 
kell majd kötnünk a honlappal. Emiatt majd a fejlesztőket kell 
megkeresnünk. 

Szép napot! 
Kismedve 
 


